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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2024-11-04 

Närvarande: Fredrik Bergh, Roland Holm, Göran Östman, Tommy Lindgren, 
Madelene Fager, Jonas Lindgren, Magnus Holmberg.  

1.   Föregående protokoll 
  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

2. Tidigare frågor 
Inga frågor  

3. Ekonomisk rapport 
Rapport från Roland.  

a. Eget kapital 314 000 kr. Resultat för 2024: 40 586 kr.  
b. Genomgång av budgetförslag för 2025 till årsmötet. 

 
4. Kommittérapporter 

 
Hamnen:  

• Sista upptagningen den 12/10. 18 båtar vid sista upptagningen. 
Styrelsen diskuterar hur antalet båtar per upptagning kan fördelas 
bättre. Ett förslag om maxantal per gång diskuteras.  

• Telfer har tagits ner och arbete har påbörjat med att byta ut. Ny telfer 
inköpt för 13 000 kr.  

• Bryggan – Stort arbete med att byta ut den östra bryggan.  

• Nya rutiner för mastning diskuteras. 
 

Glipen:  

• Glipen stängde för säsongen den 19/10.  

• Bastubryggan har tagits hem till hamnen för renovering i vår.  

• Rensning av enslinjen bör ske utifrån Sjöfartsverkets föreskrifter. Nytt 
avtal med Sjöfartsverket är framtaget för underskrift.  

• Bävern fortsätter angripa träd. Förstärkta åtgärder nästa vår/sommar.  

• Behov av att byta/rusta upp altanen på bryggan.  

• En förfrågan har inkommit om fast båtplats på Glipen från Robert 
Gustavsson, boende på grannön. Styrelsen beslutar enligt förslaget 
och personen får ansöka om medlemskap och betala medlems- och 
inträdesavgift.  Tommy anvisar plats. Beslutet är inte tillsvidare utan 
kommer att utvärderas.  

 
Segling: 
Planeringskväll tillsammans med Köping inplanerad. 

Miljö:  

• Inget att rapportera 
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Webbmastergruppen:  

• Inget att rapportera 

• Styrelsen diskuterar föreningens e-postadresser och att vi ska göra en 
gallring. sekreteraren@kss-kungsor.se och register@kss-kungsor.se 
föreslås tas bort.  

Ungdom:  

• Inget att rapportera 

5. Medlemsärenden 
 

• Genomgång av obetalda avgifter för medlemmar.  
 

6. Inkomna skrivelser 
Inga inkomna skrivelser  

7. Övriga frågor 

• Faddersystem Förslag att inrätta ett faddersystem för nya medlemmar 
diskuteras och beslutas att införas. Syftet är att nya medlemmar ska få 
en introduktion till föreningen, rutiner, praktikaliteter och gemsamma 
aktiviteter. Fadders ska bland annat delta vid första iläggningen.  

• SM i S22 sommaren 2025. Förfrågan har inkommit till föreningen att 
vara medarrangör till SM i S22 som går av stapeln i augusti 2025. 
Genomgång av arbetsinsats för föreningen, ekonomi och upplägg. 
Förutsättningar diskuteras. Mer information krävs inför beslut framförallt 
på seglingssidan. Fredrik och Magnus kommer att ha ett möte med 
föreningen. Styrelsen kommer att kallas till ett extra möte för beslut.  

• Genomgång av handlingar inför årsmötet den 20/11. 

• Hedersmedlemmar. Styrelsen besluta att föreslå Sven-Erik Andersson 
Torbjörn Käck till hedersmedlemmar vid årsmötet.  
 

8. Nästa möte 
 
3/12 
 

9. Mötet avslutas 

Vid protokollet:  Justerare: 

   

   

Madelene Fager   Fredrik Bergh 
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